
Utvalg:	Fagutvalget		
Møtedato:	9. Oktober 2023, kl. 1430-1600		
Møtested:	Harald Schjelderups hus, seminarrom 7		
Tilstede:	Navn	Tittel	Rolle
	Thea Elisabeth Øen	Leder	SVSU Profesjon
	Iver Sletten	Nestleder	Ekstern
	Jakob Øvensen Aanderaa	Medlem	Leder PU Profesjon
	Signe Iversen	Medlem	Leder PU BaMaÅrs
	Karl Bakke Nordlie	Medlem	PR Profesjon
	Jeanett Thomassen	Medlem	PR BaMaÅrs
	Sunniva Svendsen	Økonomians.	SVSU og IS BaMaÅr
Ikke tilstede:			
	Alexandra Veum	Medlem	IS Profesjon

Dagsorden

Saksnr./år	Tittel
8/2023	Godkjenning av innkalling, og valg av ordstyrer og referent
	<ul style="list-style-type: none">- Merknad på tidspunkt og sted- Thea er ordstyrer og Iver referent
9/2023	Orienteringer
	<ul style="list-style-type: none">a) PU<ul style="list-style-type: none">a. Bama: Avholdt første internmøte før høstferien. Fikk tilbakemelding fra bachelor med utveksling, konstruktivt møte, og er godt i gang.b. Profesjon: Hatt møte med fakultetet. Evalueringsmøte for programmene på PSI, Jakob fått plass i evalueringskomiteen som representant for profesjon, men skal finne noen som kan ta plassen.<ul style="list-style-type: none">i. Også hatt dialogmøtet med ledelsen.b) PR :<ul style="list-style-type: none">a. Innføres nytt fag 6. semester (ledelse og gruppedynamikk). Faget ble 5 poeng. Det blir valgfrie emner på 5 poeng. Affektintegrasjon blir valgfritt, og på neste møte skal det undersøkes om noen av masterprogrammene blir åpne.b. Ikke fritak for de har gjort annet før.c. Skal argumentere for fleksibilitet inn i planen og mer valgfrihet for profesjonsprogrammene osv. Åpenhet for at man kan velge når man tar valgfagene.c) IS<ul style="list-style-type: none">a. Møte forrige uke.b. Open science prosjektet:<ul style="list-style-type: none">i. Et møte i september om hvordan dette skal videreføres inn i instituttet, og at krav om dette opplyses om i utlysning for nye stillinger.

- d) SVSU
 - a. SVSU blir med på feedback hour.
- e) Andre
 - a. Blitt laget en onedrive
 - i. Prøveprosjekt
 - b. Sendt inn en mail angående refusjonssystemet. Etterspurt om en begrunnelse for hvorfor det må gå på papir.

10/2023

Vurdere søknader om driftsstøtte - videreføring fra forrige møte

- a) Kling kokos: Vedtatt med enstemmighet å gi full støtte
- b) Morrari: enstemmig vedtatt om forslaget til Jakob
- c) PSL :
 - Alt 1 innvilge 7500
 - Alt2: innvilge 500 til julebord
 - Alt 3: innvilge fullt til alt, 500 kroner og informere dem om å søke om penger til aktivitet på julebord (men kan da ikke inkludere mat) – Vedtatt med flertall.

11/2023

Vedtekter, retningslinjer, strategi og drift

- Hvilket ansvar har vi for å dekke kostnadene dersom en forening ikke har fått innvilget støtte andre steder?
 - o Alt 1: Jakob, nei vi har ikke ansvar for å redde
 - o Alt 2: si gå til SiO først, men vi kan redde etter det.
 - o Forslag om at vi tar denne saken igjen, og har dette som et prosjekter utover høsten.
 - Store konsekvenser hvis man bommer på budsjett.
- Første-mann-til-mølla-prinsippet?
 - o Kling kokos ba nå om 40000, og fikk dette fordi de var først.
 - o Bruke penger på en fornuftig måte.
 - o Enighet om et førstemann til mølla prinsipp, være på ballen med varsling de neste semestrene
- Året som helhet i henhold til fordeling av støtte (se forslag i referat 21. September 2023)
 - o Snakke om med foreningene og noen i ledelsen om det vil fungere.
- Retningslinjer-workshop for foreninger.
 - o Ta dette senere
- Kommentarer på vedtekter:
 - o Hvem sitter i styret, to versjoner (en på nett og en i disken).
 - o Hvordan er det med stemmer når man har flere verv samtidig: Dette bør oppklares med vedtekter.

12/2023

Fadderuka

Thea har kontakt med avdelingsleder som har delt videre informasjon om forslag til ansvar FU/PU kan ha for fadderuke. FU bør diskutere forventninger og kapasitet.

- Dersom vi skal ha økt arbeidsmengde fra PSI, bør vi ha økt kompensasjon?
- Diskusjon: forventninger og kapasitet
- Jostein skrev: i henhold til budsjett, trøblete med utlegg osv, mulig å sette opp et fast budsjett, 150kr per student, PU som utnevner neste

fadderkoordinator. Fellesarrangementer mellom bachelor osv og profesjon for stordriftsfordeler.

- FU er ikke enige, vi trenger mer informasjon, og vi må diskutere dette videre når det er tydeligere hva det er snakk om.

13/2023 Ønske om hjernemodell:

- Karl Bakke Nordlie tar dette videre med støtte fra FU.

14/2023 Eventuelt

- Utgifter til studentdemokratiet bør gå utenom studentaktivitet-budsjettet
 - Thea tar ansvar for dette og sender mails. Dette gjelder også lønn/godtgjørelse til ledere pu/fu.
- Kantinesaken:
 - Iver avventer svar på mail fra Gunnar.
- Verdensdagen for psykisk helse, og kaffekort
 - PSI et foredrag mellom 1315 og 1430. Dette det eneste som er arrangert fra PSI sin side.
 - forslag om at gavekort går til neste feedback hour 20 oktober.
 - Legges ut innlegg tirsdag om at gavekort kan hentes på stand 20. oktober.

Thea Elisabeth Øen

Leder

Psykologisk Fagutvalg